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در خطاب به وزیر ورزش تاکید کرد؛

نیاز به ساخت ورزشگاه پنج هزار نفری و قرار گرفتن در دستور کار وزارت ورزش
صفری مدیر پیشکسوتان فوتبال شهرستانلامرد در خطاب به وزیر ورزش تاکید کرد:  ساخت ورزشگاه پنج هزار نفری در دستور کار وزارت ورزش قرار گیرد

و صدای مردم برای رفع قطعی های مکرر برق در لامرد را به گوش رئیس جمهور و هیئت دولت برساند.

به گزارش خبرنگاران گروه ورزش گزارش خبر، با حضور وزیر ورزش و جوانان، دکتر موسوی نماینده مردم در مجلس شورای اسلامی و مدیران استانی و
شهرستانی و همچنین پیشکسوتان و ورزشکاران شهرستان لامرد «زمین چمن ورزشگاه انقلاب» افتتاح گردید.

در این مراسم حبیب صفری مدیران اسبق شهرستان و همچنین از پیشکسوتان ورزش شهرستان لامرد، ضمن عرض خیر مقدم طی سخنانی در خطاب به
وزیر دولت چهاردم اظهار داشت: در شهرستان لامرد صنایع بزرگی همچون کارخانه سیمان، کارخانه آلومینیوم، سایت صنایع انرژی بر که صنایع پایین

دستی را در خود جای داده وجود دارد که طبق قانون ملزم به اختصاص ۲ درصد از درآمد ناخالص خود را صرف امور فرهنگی و ورزشی کنند.

وی در خطاب به وزیر ورزش تاکید کرد: پیشنهاد مینمایم جلسه ای با حضور مدیران این صنایع تشکیل، و در خصوص بودجه های مسئولیت اجتماعی
که موظف به تأمین و پرداخت آن هستند در امور ورزشی تصمیم گیری شود.

صفری با بیان این مطلب که این ورزشگاهی که امروز توسط جنابعالی افتتاح شد نیاز مبرم به اعتباراتی دارد تا کاملا تجهیز و به روزتر شود تصریح کرد:
با وجود صنایع بزرگی که در سطح منطقه وجود دارد در آینده ای نه چندان دور، قطعا این شهرستان در لیگ های معتبر کشور نماینده خواهد داشت، لذا

از محضر حضرتعالی استدعا داریم که ساخت ورزشگاه پنج هزاری نفری در دستور کار وزارت محترم ورزش وجوانان قرار گیرد.

صفری پیشکسوت فوتبال شهرستان در پایان سخنان خود در حضور وزیر ورزش تصریح کرد: دمای هوای این منطقه در فصل تابستان به حدود ۵۵ درجه
سانتیگراد می رسد که قطعی های مکرر برق مزید بر علت شده و مشکلات عدیده ای برای مردم ایجاد نموده است.

وی افزود: از حضرتعالی بعنوان عضو هیات دولت اولا سلام گرم مردم لامرد را به جناب آقای دکتر پزشکیان ریاست محترم جمهور و کابینه وی برسانید و
ثانیا درخواست به حق مردم این منطقه یعنی رسیدگی فوری و فوتی برای رفع نوسانات و قطعی های مکرر برق نیز به سمع و نظر آنان برسانید.

وزیر ورزش در پایان در خطاب به حبیب صفری از پیشکسوتان فوتبال لامرد اظهار کرد: درخواست هایی را که مطرح نمودید به اتفاق نماینده پرتلاش
شهرستان جناب آقای دکتر موسوی دنبال و پیگیری خواهیم کرد.


